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Inleiding
In de vorige memo ARI is u toegezegd periodiek met een update naar uw raad te komen, opdat u 
als raad wordt meegenomen in de laatste stand van zaken rondom onze rol en acties in deze 
crisisbestrijding.
Onderstaand een overzicht van de afgelopen week.

Kernboodschap

Communicatie
 In en buiten het GBT om is er veel aandacht geweest aan communicatie. De situatie in 

Heerde heeft veel aandacht gehad in de pers. Locoburgemeester heeft in diverse interviews 
zijn zorg en medeleven uitgesproken. Uw raad heeft dit ongetwijfeld meegekregen.

 Via onze informatiekanalen (www.heerde.nl/corona, Twitter, Facebook en LinkedIn) 
informeren we zo goed mogelijk. Dit gaat bijvoorbeeld om oproepen om zich aan de 
overheidsmaatregelen te houden, lokale maatregelen of een link naar het RIVM met vragen 
en antwoorden over corona. Maar ook laten we zien welke mooie initiatieven er in Heerde 
ontstaan in deze tijd om elkaar te helpen. 
Waar mogelijk zetten we ook de gemeentepagina in de Schaapskooi in, maar dit is lastiger in 
verband met de actualiteit. 

 Veel vragen gingen over het aantal slachtoffers in Heerde. Zoals u bekend is registratie en 
berichtgeving hierover belegd bij de GGD/RIVM.  Echter, iedereen weet dat de cijfers die 
dagelijks bekend worden gemaakt niet overeenstemmen met de praktijk, omdat alleen 
geteste personen in de statistieken worden meegenomen. Juist omdat die cijfers niet 
kloppen, hebben wij besloten niet meer deze dagelijks cijfers actief naar buiten te brengen 
(bijv. op website). 
Toch worstelt het college hiermee, omdat er maatschappelijk behoefte bestaat aan inzicht. 
Daarom zullen we desgevraagd aangeven met welk aantal slachtoffers wij ongeveer rekening 
houden, d.w.z. voor zover wij dat overzicht hebben. Zo houden wij op dit moment rekening 
met de tussen de 25-30 dodelijke slachtoffers in Heerde.

Zorg
 Als gemeente hebben wij een coördinerende taak rondom het organiseren van noodopvang 

op scholen en kinderdagverblijven voor kinderen van ouders met vitale beroepen. Wij zien 
dat deze opvang in alle dorpen goed georganiseerd is en tot dusverre nog niet tot knelpunten 
heeft geleid.

 Kwetsbare groepen. Het wegvallen of sluiten van instituten, dagbesteding en/of beschut werk 
kan voor bepaalde doelgroepen groot gevolg hebben. Binnen het sociaal domein hebben we 
contacten met deze instellingen en zo nodig wordt er voor individuen maatwerk verzorgd.

http://www.heerde.nl/corona
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 Voedselbank. Afgelopen week is bekend geworden dat de voedselbank Heerde gaat sluiten. 
Ambtelijk was op deze mogelijkheid geanticipeerd. A.s. dinsdag buigt het college zich over 
alternatieve voorstellen.

Economie
 Weekmarkt en supermarkten: tot dusverre hebben wij nog geen aanleiding gezien om te 

stoppen met de lokale weekmarkt. Zowel de marktkooplieden als het publiek gedragen zich 
uiterst gedisciplineerd. Wel zullen wij dit wekelijks blijven monitoren. Evenmin hebben wij 
aanleiding gezien om de openingstijden van supermarkten te verruimen. Ook het gedrag in 
en nabij de supermarkten zullen wij blijven volgen.

 Noodloket ZZP: tot en met 27 maart zijn 88 aanvragen voor bijstand ingediend door ZZP’ers 
bij het noodloket. Voor onze gemeente wordt dit verzorgd door het Regionaal Bureau 
Zelfstandigen in Zwolle. Over en weer vindt informatie-uitwisseling plaats. Zwolle is bezig om 
alles in te richten, de tool kits zijn deze week beschikbaar gesteld. Wekelijks is er een update 
van de aantallen

 Zorg voor bedrijven in Heerde. Wij hebben van de landelijke brancheorganisaties 
nadrukkelijk de vraag gekregen om werkzaamheden zo veel mogelijk te laten doorgaan en 
facturen tijdig te betalen. Hieraan geven wij gehoor. Ook hebben wij actief gecommuniceerd 
over uitstel van betaling van belastingen voor ondernemers en ZZP-ers, met uitzondering van 
de toeristenbelasting. De waterschappen geven ook uitstel van de waterschapslasten. Op 
onze website geven we wekelijks informatie aan de branche. Op dit moment hebben we 
daarnaast, net als regiogemeenten, de lijn om de maatregelen als gevolg van het noodpakket 
van de rijksoverheid af te wachten en vervolgens te kijken of er hiaten zijn waar we als 
lokale overheid op moeten anticiperen. Onze beleidsadviseur economie (zij maakt deel uit 
van het netwerk crisiseconomie) is nu in de regio Zwolle al actief aan het onderzoeken hoe 
we vraag en aanbod van werknemers met een uitleenconstructie kunnen matchen, zodat 
ondernemers over voldoende personeel blijven beschikken en voorkomen wordt dat 
werknemers ontslagen moeten worden of in de NOW-regeling van 90% komen (de regeling 
van het UWV voor noodoverbrugging werknemers die per 6 april open gaat). Ook de lijnen 
binnen de Cleantechregio. Overigens krijgen we op dit moment nog weinig vragen van 
ondernemers. Ze zijn druk bezig om eerst in eigen huis orde op zaken te stellen.              

 Sport en cultuur. Wij hebben de ambtelijke organisatie gevraagd om te inventariseren tegen 
welke problemen de verenigingen, cultuursector en andere organisaties aanlopen zodat we 
ons een beeld kunnen vormen van de concrete vraag. Hierover zal het college zich 
vervolgens buigen. Op dit moment is nog geen uitspraak te doen welke richting dit op gaat. 
Dit zal uit de inventarisatie moeten blijken. Ondertussen houdt onzen ambtelijke organisatie 
wel goed contact met de organisaties. 

Handhaving 
 Een van onze belangrijkste taken in het kader van de bevolkingszorg betreft het handhaven 

van het gestelde in de Noodverordening. Onze Boa’s doen dit in nauwe samenwerking met de 
politie. Belangrijke speerpunten betreffen het toezien op de naleving in de horeca, 1,5 meter 
afstand, recreatie- en vakantieparken en drukte bij onze lokale hotspots (o.a. Schaapskooi en 
Heerderstrand). 

 Zeker met de lenteachtige dagen die ons in het vooruitzicht zijn gesteld, vraagt dit om extra 
alertheid en zal er ook door politie extra toezicht plaatsvinden. In dit verband is ook besloten 
een slagboom aan te brengen op de Kooiweg, om zodoende de toestroom van gemotoriseerd 
verkeer beter te reguleren.

 Overigens zijn zowel politie als Boa’s zeer content met het gedrag en discipline van de 
Heerder bevolking.
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Bijlagen:
n.v.t.


